
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2005-10-13, § 13 

 
 Tid: 13 oktober 2005 kl 15.00 – 15.40 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 24 oktober 2005 
  

 
 
Leif Rönngren   Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Leif Rönngren (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Hasan Dölek (s) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Lennart Mikaelsson (kd) 
Åsa Romson (mp) 
Gunnar Sandell (s) 
Anna Wersäll (m) 

 
Ersättare 

 Marianne Ahlgren (fp), tjänstgörande 
Barry Andersson (s) 
Helena Bonnier (m) 
Maurice Forslund (kd) 
Per Hallerby (fp) 
Gunilla Hansson (s) 
Kenneth Nilsson (s), tjänstgörande 
Ewa Schenström (m) 
Ann-Marie Strömberg (v), tjänstgörande 
Ornina Younan (s), tjänstgörande 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Lennart Gustafsson, 
Bengt Hjelm, Gunnar Jensen, Eva Olsson, Torsten Samuelsson samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Petra Nieto.Utredningsmannen Bo Malmsten  
(§§ 1-2). 

 
  

 



  

§ 13 
Anmälan av avtal med SSSB avseende evakuering av studentbostäder i kv 
Proppen i Hammarby Sjöstad 
Dnr M2005-512-00088 
 
Markkontoret hade den 27 september 2005 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 
ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Marknämnden beslutar lämna anmälan utan erinran. 
 
Beslut 
 
Marknämnden beslöt enligt kontorets förslag. 
 
Särskilt uttalande 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m), ledamöterna Berthold Gustavsson (m), Anna 
Wersäll (m), Ulf Fridebäck (fp) och Lennart Mikaelsson (kd) samt tjänstgörande 
ersättaren Marianne Ahlgren (fp) enligt bilaga D. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

 
Tillhör § 13, bilaga D 
 
Marknämnden 2005-10-13 
 
Tillhör ärende nr 13 
 
Anmälan av avtal med SSSB 
avseende evakuering av 
studentbostäder i kv Proppen i 
Hammarby Sjöstad 
 
Sten Nordin m fl (m) 
Ulf Fridebäck m fl (fp) 
Lennart Mikaelsson (kd) 

 

 

Särskilt uttalande 
 

För det första vill vi påminna om att vi redan från början ville ha permanenta 
studentbostäder tillsammans med vanliga bostäder i kv Proppen. Om så blivit fallet hade 
både studenterna och Stockholms stad sluppit de här långdragna problemen. Det är 
märkligt att problematiken inte lösts tidigare då kontoret visste om tidsbegränsningarna 
i planerna och evakueringarna från första början.  
 
Vi förutsätter att frågan om placering av studentbostäder i Västberga nu verkligen är 
löst. 

 
 

 


